
Referat af bestyrelsesmøde i afd. 6, tirsdag den 5. marts 2024.  

Deltagere: Karin Mortensen, Lone Reenberg, Mathias Brandt, 

Hanne S. Andersen, Peter V. Hansen, Hedvig B. Jensen, Jeanette 

Elkjær, Jane Nielsen og inspektør Jesper Christensen. 

 

1. Dagsorden godkendt. 

2. Referat fra sidste møde godkendt. 

3. Forretningsorden for afd. 6. omdeltes til alle og tages op på 

næste bestyrelsesmøde. 

4. Forventningsafstemning mellem bestyrelse og 

administration. Jesper gennemgik notatet, som bl.a. 

omhandler kommunikationen mellem bestyrelse og 

inspektør. Dagsorden og referat sendes altid til inspektøren. 

Det foreslås, at vi bruger afdelingens fælles mailadresse til  

kommunikation mellem inspektør og bestyrelse. Det skal vi 

lige få afklaret, hvordan det gøres. Markvandring samt 

årshjul var også med i notatet. Notatet er til for at få det 

bedste ud af vores samarbejde, og det kan altid tilrettes. 

5. Vandproblemerne. Ved Parkvej 39-49 undersøges det, om 

de gamle kloakrør kan bruges til nyt drænrør. Kan de 

bruges, etableres en pumpebrønd, hvorfra der kan pumpes 

ud i det offentlige system. Er på forsøgsstadiet. Ved Parkvej 

25, lægges der dræn til bestyrelseslokalet, så det kan 

bruges igen. 

6. Hanne ønskede, at den store grill ved 6.7’s grillplads må 

fjernes. Den tager meget plads. Ikke noget problem, dog 



vær opmærksom på, at pladsen jo er tilgængelig for alle 

beboere. 

7. Eventuelt. Næste bestyrelsesmøde flyttes til 14. maj kl. 

17.30 og forhåbentlig i det gamle bestyrelseslokale. Hedvig 

nævnte problemerne med bestweb, som tages op med 

Linda og Lisbeth i adm. Karin nævnte også mulighed for 

blokambassadører, som bl.a. kunne byde velkommen til 

nyere lejere samt vise f.eks. miljøstationen og hvordan den 

bruges.  

Hedvig udtrykte ønske om, at flere bød ind på udfærdigelse 

af dagsorden samt referat. Bestweb kan bruges, så det 

tages op, så alle kan bruge det. 

 

Referent: Hedvig B. Jensen 


